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عجیب ترین انتقال از لیگ ایران به قطر
یکی از دو بازیکن خارجی 
نیم  فصــل اول آلومینیوم در 
انتقالــی عجیب بــه ام صلال 

پیوست.
به گزارش »ورزش ســه«، 
آخرین  خلیــل زاده  شــجاع 
توانســت  که  بود  بازیکنــی 
از لیــگ برتر ایــران به لیگ 
ستارگان قطر برود و درخشــش او همراه با پرسپولیس در رقابت های داخلی و 
لیگ قهرمانان آســیا کاری کرد تا راهی الاهلی شــود ولی طی یک سال و نیم 
اخیر چنین اتفاقی نیفتاده بود که حالا یک بازیکن خارجی توانست این شرایط را 

تجربه کند و از آلومینیوم به ام صلال برود.
والنتینو یوئل که پس از دو فصل حضور در نیوکسل جتس استرالیا در شروع 
لیگ بیســت و دوم به آلومینیوم اراک اضافه شــده و در دور رفت لیگ برتر ۱۲ 
بار به عنوان بازیکن ثابــت و ذخیره برای این تیم به میدان رفته بود، در انتقالی 
عجیب و غیرمنتظره به ام صلال قطر پیوست و تصویرش در کنار یکی از مدیران 

این باشگاه منتشر شد.
انتقال این بازیکن سودانی- اســترالیایی به لیگ ستارگان قطر به این دلیل 
عجیب اســت که او مثل گادوین منشــا و خیلی از ستاره های خارجی دیگر که 
این فصل یا سالیان اخیر در فوتبال ایران موفق نبودند یا جواب ندادند، نتوانست 
عملکرد قابل انتظاری در آلومینیوم اراک داشته باشد و بدون یک نمایش خاص 

از جمع شاگردان رحمتی جدا شد و به ام صلال رفت.
والنتینو یوئل دو ماه قبل از اینکه به ایران بیاید، نخستین تجربه ملی خود را 
به دســت آورد و در دو دیدار مرحله مقدماتی جام ملت های آفریقا برای سودان 
جنوبی مقابل گامبیا و مالی به میدان رفت که البته در همان دو مسابقه هم موفق 

به گلزنی یا ثبت پاس گل نشد.
گادوین منشا پس از آقای گلی در لیگ برتر، امسال نمایش ضعیفی در ترکیب 
مس رفسنجان داشت و نتوانست حتی یک گل در ۱۲ مسابقه بزند که عملکرد او 
مشابه با بازیکن خارجی آلومینیوم بود و یوئل هم در همین تعداد بازی موفق به 
گلزنی نشد، اما عجیب اینجاست که او چگونه راهی ام صلال و یک تیم در سطح 

اول فوتبال قطر شد.
ســید مهدی رحمتی پس از اینکه هیچ وینگر ایرانی)با قیمت مناسب( پیدا 
نکــرد، دو بازیکن خارجی آورد که والنتینو یوئل مثل برخی خارجی هایی که در 
فوتبال ایران عملکرد خوبی نداشــتند، جواب نداد و در شــروع نقل و انتقالات 

زمستانی هم از جمع شاگردان او جدا شد.
تیتو اوکلو، مهاجم ســودانی پیکان و هموطن والنتینو یوئل هم در ۱۰ بازی 
فصل جاری لیگ برتر موفق به گلزنی نشده و همین سرنوشت را منشا هم داشته، 
امــا یوئل در انتقالی غیرقابل تصور به ام صلال رفته که البته باشــگاه آلومینیوم 

نسبت به مس رفسنجان و پیکان در این بین سود کرده است!
باشگاه آلومینیوم اراک و رحمتی در شرایطی به پایان همکاری با والنتینو یوئل 
رسیدند که این بازیکن با انتقالی قرضی، بدون دریافت پول از باشگاه ام صلال، تا 

پایان فصل راهی این تیم شد!
یوئل یک ســال و نیم دیگر با آلومینیوم قرارداد دارد که البته طی نیم فصل 
آینــده باید برای ام صــلال به میدان برود ولی در صورتی که باشــگاه قطری از 
عملکرد این بازیکن رضایت داشته باشد، مبلغ رضایت نامه این بازیکن را به صورت 
دلاری به باشــگاه آلومینیوم پرداخت می کند و اراکی ها در این صورت می توانند 
ســودآوری داشته باشــند؛ هرچند رفتن این بازیکن و عدم پرداخت ادامه مبلغ 
قرارداد این بازیکن که حدود ۶۵ درصد باقی بوده، به نوعی یک ســودآوری برای 

آلومینیوم به حساب می آید!

انریکه گزینه اصلی جایگزینی سیمئونه شد
از لوئیس انریکه به عنوان 
گزینــه اصلــی جایگزینــی 
ســیمئونه در اتلتیکو مادرید 

سخن به میان می آید.
، دیگو  ایســنا  به گزارش 
ســیمئونه یازدهمین ســال 
حضــورش در اتلتیکو مادرید 
را تجربه می کند. ســیمئونه 
توانست اتلتیکو مادرید را از یک تیم معمولی به یکی از قدرت های بزرگ فوتبال 

اروپا و اسپانیا تبدیل کند.
قرارداد سیمئونه با اتلتیکو مادرید ژوئن پیش رو به پایان می رسد و طبق اعلام 

روزنامه دیلی میل او تیم را ترک خواهد کرد.
سران باشــگاه اتلتیکو مادرید به دنبال گزینه ای شایســته برای جایگزینی 
ســیمئونه هستند و طبق اعلام ترانسفر مارکت از لوئیس انریکه به عنوان گزینه 

اصلی جایگزینی سیمئونه یاد می شود.
انریکه پیش از این با بارســلونا نتایج درخشانی به دست آورد و توانست این 
تیم را به قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا و لالیگا برساند و بعد از آن هم هدایت 
تیم ملی فوتبال اسپانیا را برعهده گرفت که به خاطر نتایج ناامید کننده در جام 

جهانی قطر از کار برکنار شد.

انتقال سردار به لالیگا؟
در حالی که سردار آزمون 
تاکید کــرده اســت در تیم 
بایر لورکــوزن می ماند، یکی 
مدعی  روسی  رســانه های  از 
شــد مهاجم ایران از بایر جدا 

می شود.
بــه گزارش  مهر، ســردار 
آزمــون در نقــل و انتقالات 
زمســتانی فصل گذشــته تیم زنیت سنت پترزبورگ روســیه را به مقصد بایر 
لورکــوزن ترک کــرد. آزمون هرچند در بایر به دلیــل مصدومیت های مختلف 
نتوانست درخشش دوران زنیت را تکرار کند اما در مصاحبه های اخیر خود تاکید 

کرده است که در بایر می ماند و به کارش در این تیم ادامه خواهد داد.
این در حالی اســت که سایت »اســپورت« روسیه در گزارش نقل و انتقالات 
زمستانی خود از سردار آزمون به عنوان بازیکنی نام برد که بایر را به مقصد باشگاه 

سویا اسپانیا ترک می کند.
این ســایت مدعی شد با حضور »پاتریک شیک« در بایر و همچنین انتخاب 
»ژابی آلونســو« به عنوان سرمربی این تیم، آزمون همچنان شانس زیادی برای 
بازی در تیم آلمانی نخواهد داشت. به نوشته اسپورت، سویا اسپانیا برای تقویت 
خط حمله خود نیاز به مهاجم جدید دارد و سردار آزمون که گزینه ای مطلوب و 

قابل اعتماد محسوب می شود، مدنظر این تیم لالیگایی است.
در واکنش به این خبر، »آرماند دورن« مدیر برنامه فوتبالی هم بر ادامه حضور 
آزمون در تیم بایر تاکید کرد. دورن به ســایت »ترکمن پرتال« گفت: پیشنهاد 
خاصی وجود نداشــت. بعضی از باشگاه ها به ســردار علاقه نشان دادند اما او در 

لورکوزن باقی خواهد ماند.«
باشگاه بایر تصاویری از حضور آزمون در تمرین این تیم منتشر کرد؛ تصاویری 
که نشــان از انگیزه و آمادگی بالای آزمون می داد و به نظر می رسد مهاجم ایران 

فصل متفاوتی را نسبت به یک سال گذشته در پیش خواهد داشت.

الوحده عربستان مشتری مسوت اوزیل شد
باشــگاه الوحده عربستان در تلاش 
است تا در زمســتان مسوت اوزیل را 

جذب کند.
به گزارش ایسنا، مسوت اوزیل بعد 
از جدایی از آرســنال به فوتبال ترکیه 
برگشــت. این بازیکن سرشــناس در 
ترکیه پیراهن فنرباغچه و باشاک شهیر 
را بر تن کرده اســت. روزنامه عکاس 
عربستان در شماره امروز خود نوشت 
که باشــگاه الوحده این کشــور قصد 
جذب مسوت اوزیل را دارد و با این بازیکن وارد مذاکره شده است. اوزیل روزهای 
درخشانی با پیراهن رئال مادرید و آرسنال و البته تیم ملی فوتبال آلمان تجربه 
کرد و با ۳۴ســال ســن اکنون احتمال حضور او در لیگ عربستان که رقم های 

بسیار بالایی را برای جذب ستاره های سرشناس می دهد زیاد است.

اخبار کوتاه

مدیرعامــل باشــگاه پرســپولیس به تاکید ســازمان 
خصوصی ســازی بــرای ایجــاد تغییر در هیــات مدیره 
پرسپولیس و اســتقلال واکنش نشان داد و دلیل جدایی 

لوکادیا از این تیم را اعلام کرد.
رضا درویش مدیرعامل باشــگاه پرســپولیس در یک 
نشســت خبری حاضر شد و ضمن تشریح آخرین شرایط 

این باشگاه، به سئوالات خبرنگاران پاسخ داد.
درویش گفت: تقریباً یک سال است که توفیق خدمت 
به پرســپولیس و هوادارانش را دارم. همه هم به مشکلات 
واقف هستند. مشکلات از هر جهت و هر ابعاد خیلی زیاد 
بوده اســت. اگر من از برخی مشکلات آگاه بودم، شاید به 
باشگاه نمی آمدم اما همکاران به ما کمک کردند تا بتوانیم 
مشــکلات را برطرف کنیم. از همکارانم در باشگاه تشکر 
می کنم. وی افزود: طلبکاران زیادی داشــتیم. از ۲۵ سال 
پیش طلبکار داشــتیم و پس از رفتن باشــگاه به بورس، 
آن ها آمدند و طلب خود را خواســتند. پول ســهام، برای 
مردم است و ما باید حافظ آن باشیم و طلب ها را پرداخت 
کنیم. شــاید نزدیک بــه ۱۲۰ میلیارد تومــان، بدهی از 
گذشــته بود که آنها را پرداخت کردیم و حدود ۹۰۰ هزار 

دلار بدهی خارجی را هم دادیم.
درویش تاکید کرد: اولین چیــزی که مد نظرمان بود 
ایجاد ســاختار مناســب بود. چیزی که به نظرم کمتر به 
آن توجه شده بود. تلاش این بود در تیم های پایه و حتی 
بزرگسالان در ابعاد مختلف حقوقی و بین المللی و … را 

بر یک اصولی استوار کنیم.
مدیرعامل باشگاه پرســپولیس تاکید کرد: وقتی پای 
خصوصی ســازی وســط می آید، وقتی ســهام ما واگذار 
می شــود باید در بورس شاخص ها را رعایت کنیم. اگر آن 
شــاخص ها را نداشتیم، نمی توانســتیم در بورس فعالیت 
کنیم. از این جهت کار ما ســخت تر شد. جایی آمدیم که 
ســاختار و حسابرسی آن چنانی نداشت. اگر هم داشت بر 
اساس شاخص هایی بود که از قبل تعیین شده بود. بورس 
اولویت هایی دارد که تا آن روز برای ما مشخص نبود باید 

چه کاری انجام بدهیم.
درویش درباره شایعه جدایی اش از باشگاه پرسپولیس 
تصریح کرد: نمی دانم چه بوده است که نامه هایی در این 
باره بیان شــده است. باید از خودشــان بپرسید اما نکته 
اینجاست که باشــگاه طبق قوانین سازمان بورس باید دو 
تا ســه عضو اقتصادی در هیأت مدیره داشته باشد. حالا 

ما باید در هیأت مدیره خود بررســی کنیم چنین اعضایی 
داریم یا نه. ســپس در این باره تصمیم گیری می شــود. 

جای نگرانی نیست.
وی درباره دوران وزارت حمید ســجادی و عملکرد او 
گفت: حدود ۴۰ سال است در این زمینه ها کار می کنم و 
مدیران زیادی را دیده ام که هر یک تلاش کرده اند. درباره 
آقای ســجادی باید بگویم او هم ورزشکار بوده است و هم 
مدیریت کرده و در دانشگاه نیز تدریس می کند. به نظرم 
اگر ایشــان با توجه به شــناخت کاملی که از ورزش دارد 
موفق نشــود دیگر اقبالی به سایر مدیران ورزشی نیست. 

واقعاً کار کرده اند و امیدوارم این روند ادامه داشته باشد.
وی درخصوص فســخ قــرارداد بــا کارگزار باشــگاه 
پرســپولیس گفت: قبل از من قرارداد بســته شده بود. از 
روزی که من آمــدم از قــرارداد ۶۰۰ میلیاردی زیر ۲۰ 
میلیارد به ما دادند. تا روزی که بودند این رقم را دریافت 
کردیم. در صورتی که فکر می کردیم ۲۰۰ تا ۳۰۰ میلیارد 
تومان می گیریم که خیلی به ما کمک می کرد. آن رقم ها 
برای تیترها بود. سپس ایراداتی داشت که بخش حقوقی 
باید تصمیم بگیرد. در نهایت مجمع ما را مکلف به فســخ 
قرارداد کرد که در مجاری حقوقی در حال بررسی همان 
پرونده هستیم. درویش خاطرنشان کرد: ضمن اینکه الان 
الزامات AFC اســت که برای یک سال آینده تیم بانوان 

داشته باشیم. نمی دانیم تیمداری بانوان در فوتسال است 
یــا فوتبال که باید آن را انجام دهیم. علاوه بر این چوگان 

هم که ورزش ایرانی است را راه اندازی می کنیم.
وی دربــاره عدم شفاف ســازی دربــاره پرونده آنتونی 
اســتوکس و جدایی شــجاع خلیل زاده گفــت: یکی از 
پرونده هایی کــه باید در همان ابتــدا پولش را می دادیم 
پرونده اســتوکس بود. آقایان بر فرض مثال در ســال ۹۲ 
- ۹۳ به یک رســتوران بدهی داشتند و این طلبکار از من 
درخواست جلسه کرد. او را دیدم و گفتم من طلبکارم اما 

دیدیم حق دارد و پولش را دادیم.
درویش در پاسخ به سوال خبرنگار مهر مبنی بر میزان 
مطالبات پرســپولیس از فیفا و AFC گفت: اتفاقاً نامه ای 
را به فدراســیون فوتبال دادیم که طلبمان را می خواهیم. 
گفتند فیفا باید مشــخص کند مبلغش چقدر است و باید 
بدهیم. طلب AFC هم ۳ میلیون و ۴۰۰ هزار دلار است 
که یک راهکاری را پیشنهاد کردند. جلسه ای را در دوران 
جــام جهانی با اینفانتینو رئیس و شــیخ ســلمان رئیس 
AFC داشتیم که وزیر ورزش هماهنگ کرد. مهدی تاج 
رئیس فدراسیون هم آنجا بود. راهکاری را در نظر گرفتند 

که قرار است آن روش را برای دریافت پول پیش ببریم.
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس درباره روند رسیدگی به 
پرونده جدایی یورگن لوکادیا از این تیم، گفت: همه واقف 

هستند لوکادیا نه بحث مالی و نه بحث ورزشی داشت. او 
به دلایل دیگری رفت. روز اول نامه زد و درخواســت ۴۸ 
ساعت مجوز خروج اورژانسی را بابت مشکلات خانوادگی 
داشت که جزو قوانین فیفا است. سپس وکیلش اعلام کرد 
لوکادیا بر می گردد ولی وقتی رفت عکسش را عمل کردند 
و مواردی را عنوان کردند که فوتبالی نبود. یقین دارم اگر 

بحث سیاسی نشود به حقوق خودمان می رسیم.
درویــش در رابطه بــا امور مربوط بــه دریافت مجوز 
حرفه ای ســازی گفت: جلســات متوالی در این خصوص 
داشــتم. ضمن اینکه از آقای امیرعلی حسینی معاون بین 
الملل باشــگاه تشــکر می کنم. او تا ۵ صبح بیدار می ماند 
تا بــا خارجی ها مکاتبه کند و کارهــا را پیش ببرد. الان 
هم اســامی بازیکنان و کادر فنی در سایت AFC منتشر 
شده اســت که فیفا تایید کرد. وی درباره نقل و انتقالات 
زمستانی پرسپولیس گفت: یحیی گل محمدی هنوز اسم 
بازیکن خاصی را نداده است. فقط عیسی آل کثیر بود که 

او را جذب کردیم و قراردادش را هم ثبت می کند.
مدیرعامل باشــگاه پرســپولیس در خصوص ابهامات 
مالی در پولی که به یکی از بانک های کشــور داده شــده 
و وام ۱۳۵ میلیــارد تومانی که گرفته اســت اما باید ۸۰ 
میلیارد تومان تا تیرماه ســال ۱۴۰۲ پرداخت کند، گفت: 
می خواهم بگویم عدد موجود در بانک شــهر خیلی بیشتر 
اســت. می خواهیم پولی را هم به آن اضافه کنیم تا بخش 
بدهی های خودمــان را همراه با دو ســه طرح اقتصادی 

دنبال کنیم تا پول وام را پس بدهیم.
»چرا اجرای تبلیغات محیطی پرســپولیس به سازمان 
لیگ داده شــده است و تکلیف طلب باشگاه در این زمینه 
چیست؟ درویش در پاسخ به این سئوال تاکید کرد: بیش 
از ۱۰ جلســه در این باره داشتیم. نقطه نظراتی داریم که 
به تفاهم نرســیدیم. قبلًا توافق کردیم سه میلیارد بدهیم 
بابــت هر بازی که اوکی بود. امســال امــا رقم بالاتری را 
خواســتند که نپذیرفتیــم. بعد از آن متوجه شــدیم که 
بخشی از جایگاه های مربوطه را فروخته اند. حالا قرار است 
ببینیم بابت هشــت بازی که در خانه داشتیم چقدر پول 

باید بگیریم و سپس توافق جدید کنیم.
مدیرعامل پرسپولیس در واکنش به اینکه آیا قرار است 
قرارداد محمد عمری افزایش هنگفت داشته باشد؟ گفت: 
خیر اینگونه نیست. ما سرمایه گذاری کردیم و این اتفاق 

نمی افتد.

دو دیدار پایانی مرحله یک شــانزدهم نهایی جام حذفی 
فوتبال امروز برگزار می شود که استقلال میزبان تراکتور تبریز 
است و صنعت نفت آبادان هم میهمان مس کرمان است. به 
گزارش فارس، دو دیدار پایانی مرحله یک شــانزدهم نهایی 

جام حذفی در تهران و کرمان برگزار می شود.
نگاهی به این دو مسابقه می اندازیم؛

مس کرمان - صنعت نفت آبادان؛ نبرد قعرنشینان
دو تیم قعرنشــین جدول لیگ برتر کــه برای بقا تلاش 
می کنند در جام حذفی باید به مصاف هم بروند، قطعا برای دو 
تیم اولویت لیگ برتر است نه حضور قدرتمند در جام حذفی 
با این حال شاید مربیان دو تیم به چشم یک بازی تدارکاتی 
نیم فصل به این بازی نگاه کنند. در لیگ برتر مس کرمان ۲ 
بر صفر صنعت نفت را شکست داده اما آن زمان تابارز برزیلی 
سرمربی صنعت نفت نبوده و حالا شرایط کاملا متفاوتی دارد. 

استقلال - تراکتور؛ فینال زودهنگام
تراکتور نبرد هفته گذشــته دو تیم را در لیگ برتر برد تا 
استقلال دچار حاشیه ها و شایعه های زیادی شود از احتمال 
اخراج ســاپینتو تا شایعه کم کاری بازیکنان آبی پوش! با این 
حال هیات مدیره باشگاه استقلال بعد از جلسه ابتدای هفته 
اعلام کرد  به شدت از ســرمربی پرتغالی حمایت می کند و 
فتح الله زاده مدیرعامل باشــگاه نیز گفت بازیکنان استقلال 

قول داده اند که جبران آن شکســت را بکنند و فعلا هواداران 
استقلال به این وعده ها امیدوار و دلخوش هستند. 

خمز سرمربی اسپانیایی  تراکتور بعد از برد استقلال وعده 
داده که تیم تراکتور همیشــه تهاجمی و تک ضرب باز کند. 
مهم ترین تفاوت های بازی فردا با مسابقه هفته گذشته حضور 
ســاپینتو روی نیمکت استقلال است که این مساله می تواند 
جذابیت های بازی را دوچندان کند. ساپینتو در تبریز محروم 
بود، حالا بازیکنان اســتقلال باید بیشتر از قبل از سرمربی و 
کادرفنی خود حرف شنوی داشته باشند. خط دفاع استقلال 

در بازی قبلی بسیار آشفته و بی نظم بود.
این مســابقه به اندازه فینال جام حذفی می تواند جذاب 
و دیدنی از کار دربیاید. شــاید برنده این مســابقه یک پای 
فینال جام حذفی هم باشد.این بازی شطرنج تاکتیکی مربیان 
اســپانیایی و پرتغالی است. در روز اول مرحله یک شانزدهم 
نهایی جام حذفی تیم های لیگ برتری مقابل تیم های دسته 
اولی شــرایط ســختی را تجربه کردند، هوادار به سختی از 
سد چادرملو گذشت. گل گهر ســیرجان هم کارش با مس 
شــهربابک گره خورد و در دقیقه ۱۲۰ پیروز شد، آلومینیوم 
اراک مقابل آریو اسلامشهر دسته دومی تا آستانه حذف پیش 
رفت. پرسپولیس هم با تیم ون پارس کارش به ضربات پنالتی 
کشیده شد و بیرانوند این تیم را نجات داد. ولی فردا شرایط 

دو تیــم فرق می کند بــا این حال فردا  تیم بازنده شــرایط 
متفاوتی تجربه خواهد کرد و نمی توان از آن خرده گرفت که 
چرا برنده نشده اســت.  استقلال در روزهای گذشته گرفتار 
درگیری رســانه ای مدیرعامل سابق و علی فتح  الله زاده شده 

است و سازمان خصوصی سازی از تغییر هیات مدیره استقلال 
و پرســپولیس خبر داد. به این ترتیب می توان گفت شرایط 
استقلال به گونه ای است که با یک باخت شرایطش  دشوارتر 

خواهد شد.

دروازه بــان ملی پوش پرســپولیس گفــت: آقای گل 
محمدی حق زیادی بر گردن من دارد و دوســت دارم در 

لحظات سخت به او کمک کنم.
به گــزارش  مهر، علیرضا بیرانوند پــس از پایان بازی 
پرســپولیس و ون پارس اصفهان که با صعود این تیم به 
مرحله بعدی جــام حذفی همراه بود به خبرنگاران گفت: 

وظیفه من گرفتن پنالتی است.
هــواداران از مــا انتظار دارند. ما باید در ســخت ترین 

شرایط آنها را خوشحال کنیم.
او کــه برای گرفتن ضربات پنالتی به زمین آمد، افزود: 
خدا را شــکر در این بازی نفس گیر پیروز شدیم. شکست 

در این بازی می توانســت ما را از همه چیز حتی قهرمانی 
در لیــگ برتر هم دور کند اما توانســتیم برنده شــویم. 

توپ های ما متأسفانه به گل نرفت.
ما همه تاکتیک های خود را پیاده کردیم تا توانســتیم 

برنده شویم.
بیرانوند در خصوص شادی خود پس از صعود این تیم 
که بــا در آغوش گرفتن یحیی گل محمدی همراه بود به 
خبرنگاران یادآور شــد: آقا یحیی اولین مربی بود که در 
زندگی شــخصی من تأثیر زیادی داشته و دوست داشتم 
در سخت ترین شرایط کمکش کنم و خدا را شکر این کار 

را انجام دادم.

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس:

مدیرانیکهالانپولشانرامیخواهندبدهیزیادیبهجاگذاشتهاند

استقلال - تراکتور  در مرحله یک شانزدهم نهایی جام حذفی

علیرضا  بیرانوند:

دوست داشتم به گل محمدی در سخت ترین شرایط کمک کنم

پرســپولیس ۴۵ شوت زد و دو بار از شکست فرار کرد تا 
در یکی از بهترین نمایشهای این فصل خود به مرحله بعدی 

جام حذفی صعود کند.
به گزارش »ورزش سه«، برای اولین شوت، سرخپوشان 
پایتخــت ۱۳ دقیقه صبر کردند اما ضربات بعدی یکی پس 
از دیگری فرا رســید تا در پایان بــازی، عدد ۴۵ در مقابل 
شوت زده شــاگردان یحیی گل محمدی ثبت شود که یک 
رکورد تاریخی برای آنها به حساب می آید. اگرچه این بازی 
به وقت اضافه کشید و البته که حریف قرمزها تیمی از یک 
ســطح پایین تر بود اما پرسپولیس با این نمایش درخشان، 

شایستگی خود را به خوبی نشان داد.
* ۱۴ بازیکن به ون پارس شوت زدند

در این بازی قرمزها ۱۹ شوت در چارچوب زدند که ۱7 
بــار مدافعان و گلر ون پــارس دروازه را نجات دادند. دو بار 
هم روی ضربه گئورگی گولسیانی و مرتضی پورعلی گنجی 
دروازه این تیم باز شــد. نکته جالب اینکه ... بازیکن در این 
دیدار برای پرســپولیس شــوت زدند: مهدی ترابی )۱۳(، 
محمــد عمری )۶(، مهدی عبدی )۵(، امید عالیشــاه )۴(، 
وحدت حنانــوف )۳(، مرتضی پورعلی گنجــی )۲(، وحید 
امیری )۲(، سینا اسدبیگی )۲(، سیامک نعمتی )۲(، سروش 
رفیعی )۲(، علی نعمتی )۱(، گئورگی گولسیانی )۱(، میلاد 

سرلک )۱( و دانیال اسماعیلی فر )۱(.
به عبارتی ۱۴ نفر از بازیکنان پرسپولیس به سمت دروازه 
ون پارس شوتزنی کردند اما در کمال تعجب، این دو مدافع 

سرخپوشــان بودند که دروازه حریف را بــاز کردند. به جز 
گئورگی گولسیانی و مرتضی پورعلی گنجی، سایر بازیکنان 
پرســپولیس نتوانستند دروازه حریف را باز کنند که این به 

خصوص برای مهاجمان یک آمار منفی محسوب می شود.
بــا این حال خلق این تعداد موقعیت و البته فرصت های 
دیگر از جمله تک به تک مهدی عبدی که منجر به شــوت 
نشد، نشان می دهد پرسپولیس یک روز استثنایی را پشت 
سر گذاشــته و حتی در صورت حذف نیز این تیم شایسته 
تمجید بوده اســت. هفته گذشــته بود که پاکو ســرمربی 
اسپانیایی تراکتور گفت: »وظیفه سرمربی این است که تیم 
را به سوی موقعیت سازی هدایت کند و استفاده از فرصت، 

یک مسئله ذاتی است.«
اگرچه از مهرابی گلر ون پارس به عنوان بهترین بازیکن 
زمیــن نام برده می شــود و علیرضا بیرانونــد نیز در قامت 
ستاره برد پرسپولیس مطرح شــده است اما در ۴۵ شوتی 
که پرسپولیس به سمت دروازه حریف اصفهانی زد، یک نام 
بیشتر از بقیه خودنمایی می کند: مهدی ترابی. نکته جالب 
اینکه ترابی بیشــتر از مجموع شوت مهدی عبدی و محمد 

عمری، به سمت دروازه حریف ضربه زد.
اما ۱۳ شــوت مهدی ترابی که به تیرک، دروازه بان، بدن 
مدافعان و خارج از چارچوب ختم شد، تنها نکته ویژه نمایش 
این ســتاره نبود. او ۸ پاس منجر به شوت هم به بازیکنان 
پرســپولیس داد تا در مجموع با تاثیر مســتقیم روی ۲۱ 

موقعیت پرسپولیس، زمین را ترک کند.
در دقیقه ۱۱۱ پاس اســتثنایی مهدی ترابی به مهدی 
عبدی، پرسپولیس را در موقعیتی استثنایی قرار می داد که 
می توانست پیروزی را برای این تیم به همراه بیاورد اما شوت 
عبدی را گلر حریف گرفت و مانع از صعود زودهنگام قرمزها 

شد.

در این بازی بازیکنان پرســپولیس چهار بار هم از کمند 
دفاع و دروازه رد شــدند اما این تیرک ون پارس بود که به 
کمکشان آمد. اولین بار شوت سروش رفیعی در دقیقه ۵۰ 
به تیرک خورد و سپس مهدی ترابی ضربه خود را به تیرک 
عمودی زد و بعاد نوبت به وحید امیری رسید که در دقیقه 

۹۴ تیر دروازه حریف را به لرزه بیاندازد.
با ایــن حال آخرین تیــر دروازه برای پرسپولیســی ها 
دردناک تــر هم بود. در دقیقه ۱۱۵ میلاد ســرلک صاحب 
یک ضربه پنالتی شــد که ضربه او به تیرک دروازه خورد تا 
پرسپولیس یکی از آخرین شانس های صعود در جریان بازی 

را هم از دست بدهد.
نکته جالب اینکه پرسپولیس در نیمه اول ۱۳ دقیقه برای 
نخستین ضربه خود صبر کرد اما در نیمه دوم تنها ۵۹ ثانیه 
پس از سوت آغاز، مهدی ترابی دروازه حریف را تهدید کرد 
که دروازه بان موفق به مهار آن شــد. در ۱۵ دقیقه ابتدایی 
نیمه دوم، شاگردان گل محمدی شش ضربه به دروازه حریف 

زدند که آخری با ضربه گولسیانی تبدیل به گل شد.
در مجمــوع نیمه دوم بازی با ون پارس، یکی از بهترین 
نمایشهای پرسپولیس بود؛ جایی که آنها ۲۴ شوت به دروازه 
حریف زدند و دوبار از شکست فرار کردند. به قول شکسپیر 
و اتللو »آن یقین نیرومند« که برای صعود در پرســپولیس 
»می خروشید، هرگز برطرف نشد« تا اینکه سرانجام با ضربه 
محمد عمری، صعود در این بازی پرهیجان و تماشاگرپسند 

رقم خورد.
البته فراموش نکنید که پرسپولیس در دیدار با نساجی 
هم نمایشی به این زیبایی را ارائه کرد و توانست ۵ بار دروازه 
حریف را باز کند؛ تیمی که بدون مهاجم نمایشی جذاب تر 
را ارائه می کند و چه بسا به بهترین تیم تحت هدایت یحیی 

گل محمدی نیز تبدیل شده است.

پرسپولیس، رکورددار شوتزنی 2023 در کل دنیا!


